
PORT INDUSTRIAL

The Ecomega L4S tyre is a high-ply tyre which has been designed and 
constructed for the most severe applications where traction is not an issue.
The flat tread pattern guarantees a longer tyre life and an excellent performance 
in the hardest applications, and the strong and reinforced sidewalls perfectly 
resist all kinds of snags and cuts. The wide and flat tread and its wide contact 
surface allow for an extremely good distribution of the weight and a very 
good impact resistance.
The high-ply carcass limits lateral giving-ins, gives the machine more stability 
and a top fatigue resistance even in great stress, which means better working-
results and lower costs/hour.

Der Ecomega L4S Reifen ist ein mehrlagiger Diagonalreifen, der für Anwendungen unter 
härtesten Bedingungen ohne Traktion entwickelt wurde. Das glatte Laufflächenprofil 
gewährleistet eine längere Lebensdauer und außergewöhnliche Leistungen in den 
schwierigsten Anwendungen mit gleichzeitiger optimaler Schnitt-und Rissfestigkeit 
durch robuste und verstärkte Flanken. Die vreite und glatte Lauffläche und die breite 
Kontaktfläche sorgen für beste Lastverteilung und Stoßfestigkeit. Die, wie schon 
erwähnt, mehrlagige Karkasse verhindert seitliches Ausleiern und garantiert somit 
eine Gesamtstabilität des Fahrzeugs und aussergewöhnliche Belastbarkeit auch bei 
intensivster Anwendung. All das führt zu einer größeren Arbeitsleistung mit einem 
insgesamt besseren Zeit-Kosten-Verhältnis.
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SUBJECT TO MODIFICATIONS AND ERRORS
ÄNDERUNGEN UND FEHLER VORBEHALTEN

L4-S PATTERN DESIGN

PROTECTED AREA WITH SPECIAL COMPOUND

GESCHÜTZTE FLÄCHE DURCH SPEZIELLE GUMMIMISCHUNG

REINFORCED SIDEWALL TO AVOID DAMAGES

VERSTÄRKTE SEITENWAND ZUM SCHUTZ GEGEN BESCHÄDIGUNGEN

SIZE P.R. or S.R. TT/TL RIM TRA S.W. (mm) O.D. (mm) T.D. (mm) I.P. kPa

18.00 - 25 40 TL 13.00 - 25/2.5 L4S 526 1.673 58 1.000

SIZE P.R. or S.R.  LOAD CAPACITY Kg

LD. W ST.W. LD. W ST.W. LD. W ST.W. LD. W ST.W. LD. W ST.W. LD. W ST.W.

STATIC STATIC CREEP CREEP 5 Km/h 5 Km/h 10 Km/h 10 Km/h 20 Km/h 20 Km/h 25 Km/h 25 Km/h

18.00 - 25 40 30.600 24.480 27.200 21.750 24.650 19.700 22.950 18.360 21.590 17.270 21.250 17.000

i  Please contact us for more details
  Bitte kontaktieren Sie uns für mehrere details




